
Geachte minister,

Het verbaasd mij zeer dat er een voorgenomen besluit is tot het sluiten van de jacht op de 
haas in de provincie Utrecht. 

De hazenstand in ons jachtveld is al jaren stabiel en gezond. Dit komt mede door de manier 
van beheer. Vooraf goed bekijken / tellen hoeveel hazen er rond lopen, bestrijding van de 
zwarte kraai en vos (vos mag momenteel niet meer), aanleg van een wildakkerrand. 

Als ik dan in het voorjaar/zomer op de trekker in het land rij tijdens de grasoogst en zie 
hoeveel jonge haasjes er gespaard worden tijdens de werkzaamheden, maar vervolgens met 
lede ogen aanzie hoeveel jongen haasjes (en weidevogels) door de kraai, ooievaar, huiskat 
en vos opgegeten worden, zou m.i. daar eens goed naar gekeken moeten worden i.p.v. 
sluiting van de jacht. De zwarte kraai mogen we beheren en de overige soorten niet. Het niet 
meer mogen beheren van de vos heeft nu ook direct al gevolgen op de stand van de jonge 
hazen en weidevolgels. Praat/overleg met de jagers, die weten echt wat er in de polder 
gebeurd. Neem ook echt aan dat als de stand het niet toelaat er ook geen beheer op de 
haas plaats vind. 

Ik begrijp ook totaal niet dat er geen gebruik gemaakt wordt van de telgegevens die door de 
WBE verzameld worden. Er wordt door de jager juist heel veel tijd gespendeerd in de 
monitoring en beheer van het jachtveld. Ik heb zelf nog nooit mensen vanuit SOVON in ons 
jachtveld gezien. 

Mijn verzoek is om af te zien van het voornemen om de jacht te sluiten op het haas, maar 
eerst een betere inventarisatie te maken met werkelijke cijfers en opgebouwde data vanuit 
de WBE’s

Met vriendelijk groet 

Een jager (en parttime boer)


